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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 9 februari 2015 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Carita Mandelin (t.o.m. § 6) HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2
 

Lars Jonsson HSO 

Annika Nyström Karlsson   

 

 

Förhinder 

HSO 
 

Lena Höjdevall SRF
3 

  

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund sekreterare 

Marie Ehrenbåge § 7 Kultursamordnare 

            

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Kerstin Järneberg och ledamoten Beatrice Kolijn 

utsågs att justera protokollet onsdag 11 februari. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 19 januari anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst 1: Ordförande Lars Bäck (v) och vice 

ordförande Lars Jilmstad (m) 

Rådet frågar om vad som är på gång nu efter att de installerat sig 

i nämnden. 

Ordförande berättar att utgångspunkten är verksamhetsplanen. 

Lars och Lars sitter också med i näringslivsrådet så de kan lägga 

fram olika frågeställningar som rör Farstas område. Bland annat 

har de tagit upp dagverksamheten 49-an där det torde till en ny 

lokal som är mer tillgänglig. När det gäller boende så ser de över 

vad de kan för att få till fler boenden både inom LSS (lagen om 

stöd och service) och vård och omsorg (äldreomsorg). 

Det nya bygget som var tänkt för Farsta vård och omsorgsboende 

blev inte riktigt som var tänkt, så där kommer det att ses över vad 

som kan göras. 

Det pratas om kontaktpolitiker till råden från majoriteten där 

rådet ställer sig mycket positiva. Rådet får veta att de när som 

helst kan ta kontakt med politikerna. 

De som föreslås som kontaktpolitiker är Angelica Kinnunen (s) 

och Lars Bäck (v) till rådet för funktionshinderfrågor. 

Alliansen ska diskutera hur det ska se ut vad gäller 

kontaktpolitiker till råden, Lars J. återkommer om vilka som är 

extra inlästa på rådets frågor. 

Ordförande i rådet berättar att det finns mycket kunskap om olika 

funktionshinder i rådet och politikerna säger att de kan bli 

inbjudna till en info kväll med nämnden för att prata om 

funktionshinder. 

Rådet frågar om det är tänkt att öppna någon mer lokal liknande 
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Tuben då det är många besökare på alla event som anordnas.  

Majoriteten undersöker möjligheten att öppna ett 

medborgarkontor i Farsta, det skulle då vara en lokal som kan 

nyttjas även för event. Café 9-an på måndagkvällar är väldigt 

välbesökt och börjar bli trångt då det kommer besökare från hela 

Stockholm.  

När det gäller Farsta centrum och alla ojämnheter på bland annat 

torget, är det något politikerna kan påverka så det åtgärdas? Det 

finns en dialog med Atrium Ljungberg som ansvarar för 

byggnaderna men själva torget vad gäller snöröjning och andra 

åtgärder ansvarar trafikkontoret för. 

Alla transporter som förekommer till torget skulle kunna göras 

via ”gamla” lastgången (under torget), då skulle inte belastningen 

bli så stor på kullerstenarna. 

Vinterväghållningen har under året varit undermålig, det gäller 

dock inte bara Farsta, däremot på parkvägarna stadsdelen själva 

ansvarar för där har det fungerat bra. 

Lars Bäck (v) frågar hur rådet ser på tillgängligheten sommartid 

vad gäller parkvägar och strandpromenader, rådet ska gå på 

rundtur senare i vår. 

Politikerna ska senare under våren åka på en rundtur i stadsdelen 

och undrar om rådet vill att de ska titta på något särskilt, rådet 

återkommer om det. 

Rådet påpekar angående gruppbostäder (LSS) och dyra hyror. De 

som bor där betalar för gemensamma utrymmen samt att det är 

särskilda regler vid byggnationer då det måste sättas in sprinklers 

i alla lägenheter och gemensamhetsutrymmen. Hjälpmedel som 

behövs borde också ingå i boendet. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 19 februari 

2015 

Ärende nr 1: Årsredovisning och bokslut 2014 

Rådet undrar över vad MI står för på sidan 29. Det handlar om att 

föra ett strukturerat samtal med brukaren. Förvaltningen berättar 

också att vi har en anhörigkonsulent. Vad innebär husvärdstjänst? 

På sidan 61. En vårdare har i uppgift att sköta den så kallade 

markservicen med städning, tvätt, matlagning så de andra 

vårdarna kan arbeta med brukaren i fokus. Husvärden arbetar 
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dagtid. 

 

Ärende nr 6: Föreningsbidrag 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Gångplan för Stockholm 

Rådet tyckte det var mycket ambitiöst och intressant förslag. 

 

Ärende nr 11: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 4 år 2014 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

Balanslistan uppdaterades. Bilaga 

Genomgång av programmet delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

§ 7 Dagens gäst 2: Marie Ehrenbåge kultursamordnare  

Marie var inbjuden till rådet för att prata om kalendariet för ”vad 

händer i Farsta” och dess tillgänglighet. 

Marie berättade att den 10 varje månad skickar hon ett mail till 

alla föreningar och ställer frågan om vad som är på gång till nästa 

månad. Kalendariet uppdateras därefter.  

Frågor som hur kan man få veta vilken lokal som är tillgänglig 

för vem, frågor om kalendariet, vem frågar man? 

Marie berättade att det går bra att mail till farsta@stockholm.se 

så vidarebefordras mailen till Marie. Diskussion om hur får alla 

veta om lokalen är tillgänglig, att lägga information på hemsidan 

om de olika lokalerna och deras tillgänglighet. Marie kommer att 

återkomma till rådet vid flera tillfällen under våren. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Ombudsmannen från synskadades riksförbund vill läggas till i 

sändlistan till rådet. 

Annika Nyström Karlsson vill gärna ha alla handlingar via mail. 

Rådet vill gärna ha ipad. 

  

§ 9 Nästa möte 

mailto:farsta@stockholm.se
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Rådets nästa sammanträde hålls måndag 16 mars 2015 

klockan15.00-16.30, med förmöte kl 14.15. 

 

§10 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


